
Predstavljamo vam OO ZSMS
Koseze

Prihaja sedaj
delovno obdobje?

Krajevna skupnost kot temeljna samo-
upravna skupnost postaja vse pomembnejša
in prav bi bilo, da bi se tudi mladi vključe-
vali v dogajanja v njej. Žal pa ni povsod ta-
ko, Še sedaj nekateri niso spoznali, da naše
delo ni pomembno le v delovni organizaciji,
kjer ustvarjamo dohodek, ampak moramo
imeti naše življenje čimbolje organizirano
tudi v sami krajevni skupnosti. In končno: s
skupnimi, združenimi močmi bi lahko dosegli
in naredili mnogo več, kot pa sicer.

O problemih in težavah, o njihovem delu,
načrtih sem se pogovarjal s predsednikom OO
ZSMS Koseze Bojanom Sotlarjem, sicer za-
poslenim v Iskri.

• »Krajevna skupnost Koseze je mlada KS
in tako je bila naša OO ZSMS ustanovljena
šele proti koncu lanskega leta. V tistem za-
četnem obdobju, prav tako pa tudi danes,
smo se srečevali s precejšnjo nezainteresira-
nostjo mladih, prav tako pa tudi s številnimi
težavami. Med njimi je morda največja: pri-
dobivanje kadrov.

V KS Koseze živi okoli 320 mladih, toda
v našo organizacijo ZSMS je vključenih le
okoli 30 mladih. Pa še nekateri od teh so ne-
aktivni. Seveda je vzrokov več. Tudi lastnega
prostora nimamo. Prostor krajevne skupnosti
nam je na voljo le za sestajanje, sestanke.
Najbrž bi z rešitvijo tega problema zaživelo
tudi delo OO ZSMS«

• »Ali se ti ne zdi, da je sestankovanje
precej neprimerna začetna oblika za pridobi-
vanje mladih za delo v OO ZSMS? Kaj ne bi
bilo bolje začeti s konkretnimi akcijami: pri-
reditvami, športnimi tekmovanji, predavanji,
debatnimi večeri s plesom in podobno?«.

• »Ja, vsekakor. To smo spoznali tudi mi.
S tem namenom smo tudi ustanovili (na u-
stanovni konferenci je prisostvovalo prek 30
mladih) številne komisije, ki prav sedaj pri-
pravljajo programe dela: akcije, prireditve in
podobno. Pa tudi nekaj izobraževalnih pre-
davanj smo že imeli. Mlade je potrebno za
delo najprej usposobiti, potem lahko od njih
tudi kaj pričakujemo! Prav sedaj bo petnajst
naših mladincev obiskovalo marksistični se-
minar, kjer si bodo pridobili osnovno znanje,
potrebno za delo v OO ZSMS. Tudi s priredit-
vami smo že poskusili, pa so bile zelo slabo
obiskane. No, kljub vsemu pa upam, da bodo
prišli za našo organizacijo svetlejši časi.

Povezava z družbenopolitičnimi organiza-
cijami v KS? Ja, ta je pa slaba, pa tudi z
osnovno organizacijo ZSMS v Agrostroju smo
slabo povezani. Ko bi imeli lastne prostore,
da bi se nekje lahko stalno zbirali.«

Tako sva se pogovarjala z Bojanom, pred-
sednikom OO ZSMS Koseze. Na svoje delo,
delo OO ZSMS, gleda zelo kritično, samokri-
tično — in prav je tako. Toda v njegovem
tonu ni očitkov; samo razočaranje. Pa vendar
da slutiti, da upa in verjame v svetlejše —
delovno obdobje osnovne organizacije ZSMS
Koseze. Pravi, da v teh željah ni osamljen,
zato mu verjamem.
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